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 Mestni svet  
  
Komisija za okolje, prostor in komunalno 
infrastrukturo 
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  
 T: 04 2373 586    
 E: Mihaela.sustar-gruber@kranj.si     
 S: www.kranj.si 

 
Številka:     032-10/2023 
Datum:        21. 10. 2024 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
15. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo, ki je potekala v ponedeljek, dne 21. 10. 2024 
s pričetkom ob 16.30 uri, na sedežu MO Kranj, Slovenski trg 1, I. nadstropje, soba 162. 
 
Prisotni: 

 Bojan Homan, predsednik komisije 

 Tomaž Ogris, podpredsednik komisije 

 Ivica Bobolinski, član komisije 

 Jakob Klofutar, član komisije 

 Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Sektor za finance in splošne zadeve 

 Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve 

 Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora 

 Ana Gradišar, Skupna služba urejanja prostora 

 Nada Korošec, Skupna služba urejanja prostora 

 Mihaela Šuštar Gruber, tajnica komisije 
 

Evstahij Drmota je opravičil svojo odsotnost. Predsednik komisije je ugotovil, da je komisija sklepčna in predlagal 
naslednji dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 14. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 16. 9. 2024  
2. Premoženjske zadeve 
3. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025 – osnutek 
4. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega gospodarstva Sajovic Žabnica – 

prva obravnava 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

urejanja Poslovno-proizvodne cone HR 6/1 Hrastje - prva obravnava  
6. Odlok o dopolnitvi Odloka o območjih naselij ter imenih naselij in ulic v Mestni občini Kranj  osnutek – 

predlog za skrajšani postopek  
7. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

 
 

1. Potrditev zapisnika 14. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 16. 9. 2024  
SKLEP 
Potrdi se zapisnik 14. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 16. 9. 2024 

 

2. Premoženjske zadeve 
Obrazložitev je podala Mateja Koprivec. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj 
za leto 2024 se dopolni z zemljiščem parc. št. 922/4 k.o. Kranj, s trosobnim stanovanjem št. 21 (72,22 m2) na 
naslovu Šorlijeva ulica 39 ter stanovanjem na naslovu Ulica 1. avgusta 1 (41,53 m2). Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 
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3. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025 – osnutek 

Obrazložitev je podal Mirko Tavčar. Predvideni prihodki skupaj 92 mio EUR, predvideni odhodki 112 mio. 
EUR. V okviru NRP je predvidenih 22 mio. odhodkov za ceste (vzdrževanje, investicije), varovanje okolja (5,6 
mio.), kanalizacija (2,1 mio.), vodovod (1,1 mio.), stanovanjska gradnja, PC Hrastje (4,6 mio.), energetska 
sanacija občinskih stavb (7,5 mio.), Savska cesta (3,2 mio.), kanalizacija Golnik, Mlaka (2,7 mio.), ureditev 
med Kidričevo in Bleiweisovo (5 mio.), aglomeracija Kranj (9,3 mio.), ploščad Brioni, ureditev Planine (1,1 
mio.), cesta Pševo, KS (600.000 EUR na KS), namakanje Sorško polje, sanacija poplav, vzdrževanje in obnova 
kanalizacije…Razprava je potekala glede zamujanja pri izbiri izvajalcev za izvedbo projektov. Izvajalce se 
izbira spomladi, ko bi se mogla začeti gradnja. Ponudbe se odpirajo v poletnem času. Izvajalce naj se izbira 
takoj po sprejemu proračuna, da se spomladi lahko začne z gradnjo. Kako je z energetsko sanacijo objektov, 
ali gre le za proračunska sredstva? Kako je s požarno varnostjo v vrtcih in šolah. Ali je zagotovljena? Ali 
potekajo odkupi zemljišč, kjer potekajo kategorizirane ceste. Ministrstvo za šport je objavilo 50 mio. 
sredstev. Ali bo MOK črpala ta sredstva? Po razpravi je bil sprejet  
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025 – osnutek 

 

 
4. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega gospodarstva Sajovic Žabnica – 

prva obravnava 
Obrazložitev je podala Ana Gradišar. Pobudo za pripravo OPPN je podal zasebni investitor, ki želi na podlagi 
3.ea člena ZKZ-E na kmetijskem zemljišču v neposredni bližini obstoječe kmetije zgraditi objekt, ki bo 
namenjen kmetijski dejavnosti. Predmet postopka je gradnja hleva za prosto rejo krav, plemenskih telic in 
telet (skupaj do 100 KVŽ). Predlagana lokacija za gradnjo hleva s pripadajočimi ureditvami se nahaja na 
severnem delu naselja Žabnica. Izvedbeni prostorski načrt tangirano zemljišče uvršča med površine 
najboljših kmetijskih zemljišč z oznako K 1. Površina urejanja, ki je v lasti investitorja obsega cca. 0,35 ha. Po 
razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetijskega 
gospodarstva Sajovic Žabnica – prva obravnava 

 
 

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
urejanja Poslovno-proizvodne cone HR 6/1 Hrastje - prva obravnava  
Obrazložitev je podala Nada Korošec. Pri izvajanju občinskega podrobnega prostorskega načrta je bila v 
grafičnem in tekstualnem delu OPPN Hrastje ugotovljena tehnična napaka, ki se nanaša na napačni prikaz na 
grafični karti in napačno uporabo besed v tekstualnem delu odloka. S spremembami in dopolnitvami OPPN 
Hrastje (v nadaljevanju SD OPPN Hrastje) želimo odpraviti napake v besedilnem in grafičnem delu. Z 
navedeno odpravo sprememb bo mogoče nedvoumno izvajanje oz. realizacija gradenj na obravnavanem 
območju. Spremembe in dopolnitve OPPN Hrastje so takšne narave, da ne zahtevajo sodelovanja nosilcev 
urejanja prostora oziroma izvedbe celovite presoje vplivov na okolje. Nosilci urejanja prostora zato niso bili 
zaprošeni za mnenja, prav tako za prostorski akt ni bilo izdelano okoljsko poročilo. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje urejanja Poslovno-proizvodne cone HR 6/1 Hrastje - prva obravnava  

 
 
6. Odlok o dopolnitvi Odloka o območjih naselij ter imenih naselij in ulic v Mestni občini Kranj  osnutek – 

predlog za skrajšani postopek 
Obrazložitev je podala Nika Rovšek. Na območju Zlatega polja je v gradnji nova stanovanjska soseska, znotraj 
katere je novonastala ulica, ki ji je potrebno določiti poimenovanje. Novonastala ulica bo potekala vzporedno 
z obstoječo Koroško cesto v Kranju, tudi napajala se bo iz Koroške ceste. Predlagano poimenovanje nove 
ulice je »Žitna ulica«, saj je soseska locirana na Zlatem polju, ki je dobilo ime po večjem območju žitnih polj. 
S predlaganim poimenovanjem Žitna ulica se ohrani simbolična povezava s poimenovanjem Zlato polje. 
Postopek poimenovanja se izvaja skladno z Zakonom o določanju območij ter o imenovanju in označevanju 
naselij, ulic in stavb ZDOIONUS (Uradni list RS, št. 25/08).  
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Komisija je predlagala, da se do naslednje seje pripravi nabor imen za poimenovanje novih ulic. Izpostavljeno 
je bilo tudi, da je poimenovanje po osebah velikokrat lahko problematično. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o dopolnitvi Odloka o območjih naselij ter imenih naselij in ulic v Mestni 
občini Kranj  osnutek – predlog za skrajšani postopek  

 
 
7. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

 Jakob Klofutar: Zanima ga, kdo je predlagal, da se v postopku priprave DPN za nadgradnjo železniške 
proge Ljubljana – Kranj/Naklo, objekt železniške postaje v Kranju dozida za eno etažo. Predlagatelj je 
MOK z razlogom, da se uredi nadhod iz Stražišča. S tem se stanovalcem Stražišča omogoči peš dostop 
do železniške postaje. Pobudo projektanta je občina podprla. 

 

 Bojan Homan: prejel je dopis stanovalcev Valjavčeve ulice s podpisniki. Predlaga, da se občinska uprava 
opredeli do zapisanega glede pomanjkanja parkirnih mest v večstanovanjskih naseljih (Planina, Šorlijevo 
naselje, Drulovka,…). Redarji naj bodo strpni. 

 

 Tomaž Ogris: zanima ga kdaj bo realizirana prometna rešitev iz IDP, ki ga je izdelala Provia za ureditev 
prometa na diamantnem križišču. Prometna rešitev je bila povzeta v OPPN Labore. 

 

 Tomaž Ogris: Bitnje ima 500 plus objektov. Zanima ga zakaj Bitnje nimajo urejenega uličnega sistema, 
kot je že predlagala KS. MOK je naročila elaborat za ureditev uličnega sistema za naselje Kokrica, Britof 
in Predoslje. Občani so običajno proti preimenovanju ulic ali novim ulicam zaradi stroškov. 
 

 
Seja je bila zaključena ob 17. 50 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                           
Mihaela Šuštar Gruber        
Tajnica komisije                                         BOJAN HOMAN 

               predsednik komisije 
 
 
 
 
 
Poslano: 

- članom komisije in prisotnim na komisiji 


